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Abstract

        
Proteolytic activities were determined in the sera and synovia of patients suffering from juvenile rheumatoid arthritis, using 12 substrates. Amino acid arylamidase, L-alanyl peptidhydrolase (alanaminopeptidase) and dipeptide hydrolase have a higher activity in the synovial fluid than in the serum. In these patients the proteolytic serum activities do not differ from those in the healthy controls. Dipeptidyl peptidase IV has a higher activity in the serum than in the synovial fluid. It decreases both in the serum and in the synovia with increasing inflammatory activity. The same can likewise be said of alanine aminopeptidase. An attempt is made to establish a relationship between the proteolytic activities determined in the serum and in the synovia, and other classification characteristics (cell count, inflammatory activity).


      
        
Zusammenfassung

        
In Seren und in der Synovia von Patienten mit jcA werden mit 12 Substraten proteolytische Aktivitäten bestimmt. Die Aminosäurearylamidase, LAP und Dipeptidhydrolase besitzen in der Gelenkflüssigkeit eine höhere Aktivität als im Serum. Die proteolytischen Serumaktivitäten unterscheiden sich bei diesen Patienten nicht von den gesunden Kontrollen. Die DP IV ist im Serum in höherer Aktivität als in der Gelenkflüssigkeit nachweisbar. Sowohl im Serum als auch in der Synovia nimmt die DP IV mit zunehmender Entzündungsaktivität ab. Analoges kann für die Alaninaminopeptidase gesagt werden. Es wird versucht, zwischen den im Serum bestimmten proteolytischen Aktivitäten und denen der Synovia Beziehungen zu anderen Klassifizierungsmerkmalen (Zellzahl, Entzündungsaktivität) herzustellen.
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